
Rada Miejska w Iławie 
Sesja Rady Miejskiej 

Protokół nr XV/2019 

XV Sesja w dniu 25 listopada 2019  
Obrady rozpoczęto 25 listopada 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:23 tego samego dnia. 

Przewodniczący Rady Michał Młotek serdecznie powitał wszystkich przybyłych na dzisiejsze 
obrady: Radnych Rady Miejskiej oraz zaproszonych gości. 

 
          Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady Michał Młotek poprosił, aby systemie sprawdzono quorum, po czym stwierdził, 
że w Sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i 
podejmować prawomocne uchwały. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni radni: 

1. Edward Bojko 
2. Ryszard Foryś 
3. Stefan Hatała 
4. Ewa Jackowska 
5. Michał Kamiński 
6. Zbigniew Miecznikowski 
7. Michał Młotek 
8. Dariusz Paczkowski 
9. Anna Pogodowska 
10. Elżbieta Prasek 
11. Włodzimierz Ptasznik 
12. Feliks Rochowicz 
13. Dariusz Rozborski 
14. Aneta Rychlik 
15. Andrzej Rykaczewski 
16. Piotr Rykaczewski 
17. Tomasz Sławiński 
18. Wojciech Szymański 
19. Tomasz Woźniak 
20. Martyna Wyżlic 
21. Adam Żyliński 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu  

Listy obecności kierowników  wydziałów i jednostek oraz gości  stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokołu 
 
Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 
 
W dyskusji wzięli udział: 



Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski wniósł o zdjęcie z porządku tematu „Informacja dotycząca 
podsumowania sezonu turystycznego w mieście”. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia z porządku informacji dotyczącej posumowania sezonu turystycznego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 
 
Przewodniczący Rady Michał Młotek poddał pod głosowanie porządek uwzględniający powyższą 
zmianę 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks 
Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr Rykaczewski, Tomasz 
Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
PRZECIW (1) 
Dariusz Paczkowski 
 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu XIV Sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Młotek powiedział , że w Biuletynie Informacji Publicznej 
opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokół z XIV Sesji Rady Miejskiej w 
Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył pisemnych uwag do powyższego protokołu, w 
związku z czym, protokół uważa za przyjęty 
 
 
Ad. 4. Informacja dotycząca podsumowania sezonu turystycznego w mieście ( ref. Burmistrz Miasta 
Iławy). (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
 
 
Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Iławie o analizie złożonych oświadczeń 



majątkowych (ref. Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie). 
 
Opinie komisji: 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

I N F O R M A C J E 19.11.2019 19.11.2019 19.11.2019 

1. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Iławie o analizie złożonych oświadczeń 
majątkowych 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 
Głosowano w sprawie: 
Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Iławie o analizie złożonych oświadczeń majątkowych 
(ref. Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 
 
Ad.6. Informacja Burmistrza Miasta Iławy o analizie złożonych oświadczeń majątkowych (ref. 
Burmistrz Miasta Iławy). 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

I N F O R M A C J E 19.11.2019 19.11.2019 19.11.2019 

Informacja Burmistrza Miasta o analizie złożonych 
oświadczeń majątkowych 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

 
Głosowano w sprawie: 



Informacja Burmistrza Miasta Iławy o analizie złożonych oświadczeń majątkowych (ref. Burmistrz Miasta 
Iławy)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 
 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 
2019-2029 (ref. Skarbnik Miasta) 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

1. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ MIASTA IŁAWY NA LATA 2019-
2029. 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Skarbnik Joanna Wiśniewska udzieliła wyjaśnień łącznie do projektu  uchwały zmian WPF oraz 
zmian w budżecie 
- Radna Ewa Jackowska poprosiła o uszczegółowienie wydatku na termomodernizację SP nr 2. 
- Skarbnik Joanna Wiśniewska (Ad Vocem) wyjaśniła , że w księgowości na tamten moment nie 
zaksięgowano jednej faktury, kwota jest wyczerpana. Będzie tam jeszcze 29 zł wolnej kwoty, ale nie 
będzie dokonywane przesunięcie.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2019-2029 
(ref. Skarbnik Miasta).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 



Edward Bojko, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz 
Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz 
Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz 
Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Piotr Rykaczewski 
 
Uchwała XV/142/19 stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Iławy na 2019 rok (ref. Skarbnik 
Miasta). 
 
Opinie komisji 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

2. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE 

MIASTA IŁAWY NA 2019 ROK. POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Iławy na 2019 rok (ref.Skarbnik Miasta)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech 
Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Dariusz Rozborski, Piotr Rykaczewski 
 
Uchwała XV/143/19 stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości (ref. Skarbnik 
Miasta). 
 
 



 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

3. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA STAWEK 

PODATKU OD NIERUCHOMOŚCI 
POZYTYWNIE  

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE        

4 ZA, 3 PRZECIW   
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości (ref.Skarbnik Miasta)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edward Bojko, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna 
Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, Aneta Rychlik, Wojciech 
Szymański, Tomasz Woźniak, Adam Żyliński 
PRZECIW (7) 
Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Dariusz Rozborski, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Martyna Wyżlic 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Sławiński 
 
Uchwała XV/144/19 stanowi załącznik nr 6  do protokołu 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania na rok 2019 zadania publicznego z 
zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pn."Program asystent rodziny i 
koordynator rodzinnej pieczy zastępczej na rok 2019" (ref. Dyrektor MOPS). 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

4. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA DO 

WYKONANIA NA ROK 2019 ZADANIA PUBLICZNEGO Z 

ZAKRESU WSPIERANIA RODZINY I SYSTEMU PIECZY 

ZASTĘPCZEJ PN."PROGRAM ASYSTENT RODZINY I 

KOORDYNATOR RODZINNEJ PIECZY ZASTĘPCZEJ NA ROK 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

POZYTYWNIE  
6 ZA, 1 

WSTRZYMUJĄCY 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 



2019". 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania na rok 2019 zadania publicznego z zakresu 
wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pn."Program asystent rodziny i koordynator rodzinnej 
pieczy zastępczej na rok 2019" (ref. Dyrektor MOPS)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Edward Bojko, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz 
Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz 
Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech 
Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ryszard Foryś, Stefan Hatała 
 
Uchwała XV/145/19 stanowi załącznik  nr 7 do protokołu 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji w 2019- 
2020 r. projektu konkursowego pn. "Rodzina źródłem inspiracji" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko- Mazurskiego na lata 2014-2020. 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego (ref. Dyrektor MOPS). 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

5. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA GMINY 

MIEJSKIEJ IŁAWA DO REALIZACJI W 2019- 2020 R. 
PROJEKTU KONKURSOWEGO PN. "RODZINA ŹRÓDŁEM 

INSPIRACJI" W RAMACH REGIONALNEGO PROGRAMU 

OPERACYJNEGO WOJEWÓDZTWA WARMIŃSKO- 
MAZURSKIEGO NA LATA 2014-2020. 
WSPÓŁFINANSOWANEGO ZE ŚRODKÓW EUROPEJSKIEGO 

FUNDUSZU SPOŁECZNEGO. 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 



 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji w 2019- 2020 r. projektu 
konkursowego pn. "Rodzina źródłem inspiracji" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Warmińsko- Mazurskiego na lata 2014-2020. współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego (ref. Dyrektor MOPS)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 
 
Uchwała XV/146/19 stanowi załącznik  nr 8 do protokołu 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadania 
związane ze zmianą systemu ogrzewania na ogrzewanie proekologicznej w budynkach 
mieszkalnych na terenie Miasta Iławy na lata 2020- 2024.(ref. Inspektor Bogusława 
Bandelewska). 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA 

REGULAMINU UDZIELANIA DOTACJI CELOWEJ NA 

ZADANIA ZWIĄZANE ZE ZMIANĄ SYSTEMU OGRZEWANIA 

NA OGRZEWANIE PROEKOLOGICZNEJ W BUDYNKACH 

MIESZKALNYCH NA TERENIE MIASTA IŁAWY NA LATA 

2020- 2024. 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadania związane ze 
zmianą systemu ogrzewania na ogrzewanie proekologicznej w budynkach mieszkalnych na terenie 
Miasta Iławy na lata 2020- 2024.(ref. Inspektor Bogusława Bandelewska)..  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 

Uchwała XV/147/19 stanowi załącznik nr 9  do protokołu 

 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków (ref. Kierownik UMK). 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG
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I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 
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7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PROJEKTU 

REGULAMINU DOSTARCZANIA WODY I ODPROWADZANIA 

ŚCIEKÓW. 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
(ref. Kierownik UMK)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 
 
Uchwała XV/148/19 stanowi załącznik nr 10  do protokołu 

 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia udziałów w nieruchomości położonej przy ul. 
Plażowej (ref. Kierownik UMK). 



 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZBYCIA UDZIAŁÓW W 

NIERUCHOMOŚCI POŁOŻONEJ PRZY UL. PLAŻOWEJ. 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE  

 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia udziałów w nieruchomości położonej przy ul. Plażowej (ref. 
Kierownik UMK)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, 
Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, 
Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Piotr Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz 
Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ewa Jackowska, Andrzej Rykaczewski 

 
Uchwała XV/149/19 stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nieruchomości zamiennej położonej przy ul. 
Zielonej (ref. Kierownik UMK). 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYZNANIA 

NIERUCHOMOŚCI ZAMIENNEJ POŁOŻONEJ PRZY UL. 
ZIELONEJ. 

POZYTYWNIE  
4 ZA, 2 PRZECIW 

POZYTYWNIE 
5 ZA, 1 PRZECIW, 
1 

WSTRZYMUJĄCY  

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 



 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nieruchomości zamiennej położonej przy ul. Zielonej (ref. 
Kierownik UMK)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, 
Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, 
Aneta Rychlik, Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
PRZECIW (3) 
Ewa Jackowska, Dariusz Rozborski, Piotr Rykaczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Rykaczewski, Wojciech Szymański 
 
Uchwała XV/150/19 stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady Michał Młotek ogłosił 15 minut przerwy. 

PRZERWA W OBRADACH 

Przewodniczący Rady Michał Młotek po przerwie wznowił obrady. Następnie oddał Głos Wójtowi 
Gminy Iława Krzysztofowi Harmacińskiemu. 

Wójt Gminy Iława Krzysztof Harmaciński   podziękował za zaproszenie na sesję i zadeklarował 
współpracę samorządów. Przypomniał wspólne przedsięwzięcia jak realizacja inwestycji czy 
współdziałanie w zakresie schroniska czy komunikacji. Zaproponował wspólne spotkania w celu 
omówienia dalszej współpracy.  

                                                                                                                          
Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie dzierżawy oraz użyczenia nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Miejskiej Iława (ref. Kierownik UMK). 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE DZIERŻAWY ORAZ 

UŻYCZENIA NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCYCH 

WŁASNOŚĆ GMINY MIEJSKIEJ IŁAWA. 
POZYTYWNIE  
4 ZA, 2 PRZECIW 

POZYTYWNIE 
5 ZA,  2 PRZECIW,  

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 



 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dzierżawy oraz użyczenia nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Miejskiej Iława (ref. Kierownik UMK)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edward Bojko, Stefan Hatała, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz 
Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, Aneta 
Rychlik, Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak 
PRZECIW (4) 
Dariusz Rozborski, Andrzej Rykaczewski, Piotr Rykaczewski, Martyna Wyżlic 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Ryszard Foryś, Ewa Jackowska, Wojciech Szymański, Adam Żyliński 

Uchwała XV/151/19 stanowi załącznik nr 13  do protokołu 
 
Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do 
zawarcia z Gminą Biskupiec umowy dotyczącej wspoółdziałania pomiędzy jednostkami 
samorządu gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Biskupiec 
w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2020 r.(ref. Kierownik UMK). 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA 

BURMISTRZOWI MIASTA IŁAWY UPOWAŻNIENIA DO 

ZAWARCIA Z GMINĄ BISKUPIEC UMOWY DOTYCZĄCEJ 

WSPÓŁDZIAŁANIA POMIĘDZY JEDNOSTKAMI SAMORZĄDU 

GMINNEGO W SPRAWIE PRZYJMOWANIA I 

UTRZYMYWANIA PSÓW Z TERENU GMINY BISKUPIEC W 

SCHRONISKU DLA BEZDOMNYCH ZWIERZĄT W IŁAWIE W 

2020 R. 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 
JEDNOGŁOŚNIE 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 
Biskupiec umowy dotyczącej wspoółdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie 



przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Biskupiec w schronisku dla bezdomnych zwierząt w 
Iławie w 2020 r.(ref. Kierownik UMK)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 

Uchwała XV/152/19 stanowi załącznik nr 14 do protokołu 
 
 
Ad. 18. .Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do 
zawarcia z Gminą Lubawa umowy dotyczącej wspoółdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 
gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Lubawa w schronisku 
dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2020 r. (ref. Kierownik UMK). 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA 

BURMISTRZOWI MIASTA IŁAWY UPOWAŻNIENIA DO 

ZAWARCIA Z GMINĄ LUBAWA UMOWY DOTYCZĄCEJ 

WSPÓŁDZIAŁANIA POMIĘDZY JEDNOSTKAMI SAMORZĄDU 

GMINNEGO W SPRAWIE PRZYJMOWANIA I 

UTRZYMYWANIA PSÓW Z TERENU GMINY LUBAWA W 

SCHRONISKU DLA BEZDOMNYCH ZWIERZĄT W IŁAWIE W 

2020 R. 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 
JEDNOGŁOŚNIE 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 
Lubawa umowy dotyczącej wspoółdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie 
przyjmowania i utrzymywania psów z terenu GminyLubawa w schronisku dla bezdomnych zwierząt w 
Iławie w 2020 r. (ref. Kierownik UMK)..  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 
Uchwała XV/153/19 stanowi załącznik nr 15  do protokołu 
 
Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do 
zawarcia z Gminą Susz umowy dotyczącej wspoółdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 
gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Susz w schronisku dla 
bezdomnych zwierząt w Iławie w 2020 r.(ref. Kierownik UMK). 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

13. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA 

BURMISTRZOWI MIASTA IŁAWY UPOWAŻNIENIA DO 

ZAWARCIA Z GMINĄ SUSZ UMOWY DOTYCZĄCEJ 

WSPÓŁDZIAŁANIA POMIĘDZY JEDNOSTKAMI SAMORZĄDU 

GMINNEGO W SPRAWIE PRZYJMOWANIA I 

UTRZYMYWANIA PSÓW Z TERENU GMINY SUSZ W 

SCHRONISKU DLA BEZDOMNYCH ZWIERZĄT W IŁAWIE W 

2020 R. 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 
JEDNOGŁOŚNIE 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 
Susz umowy dotyczącej wspoółdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie 
przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Susz w schronisku dla bezdomnych zwierząt w 
Iławie w 2020 r.(ref. Kierownik UMK)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 



Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 
 
Uchwała XV/154/19 stanowi załącznik nr 16  do protokołu 
 
 
Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do 
zawarcia z Gminą Iława umowy dotyczącej wspoółdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 
gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Iława w schronisku dla 
bezdomnych zwierząt w Iławie w 2020 r.(ref. Kierownik UMK). 
 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

14. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA 

BURMISTRZOWI MIASTA IŁAWY UPOWAŻNIENIA DO 

ZAWARCIA Z GMINĄ IŁAWA UMOWY DOTYCZĄCEJ 

WSPÓŁDZIAŁANIA POMIĘDZY JEDNOSTKAMI SAMORZĄDU 

GMINNEGO W SPRAWIE PRZYJMOWANIA I 

UTRZYMYWANIA PSÓW Z TERENU GMINY IŁAWA W 

SCHRONISKU DLA BEZDOMNYCH ZWIERZĄT W IŁAWIE W 

2020 R. 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 
JEDNOGŁOŚNIE 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 
Iława umowy dotyczącej wspoółdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie 
przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Iława w schronisku dla bezdomnych zwierząt w 
Iławie w 2020 r.(ref. Kierownik UMK)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 
 



Uchwała XV/155/19 stanowi załącznik nr 17 do protokołu 
 
Ad. 21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa 
drogowego (ref. Kierownik UMK). 
 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

15. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ W 

SPRAWIE USTALENIA OPŁAT ZA ZAJĘCIE PASA 

DROGOWEGO 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
POZYTYWNIE 
JEDNOGŁOŚNIE 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego (ref. 
Kierownik UMK)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 
 
Uchwała XV/156/19 stanowi załącznik nr 18  do protokołu 
 
Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta Iławy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2020 rok. 

 

KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
 

KOMISJA 

ROZWOJU 

GOSPODARCZEG

O BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTURY 

SPORTU I 

TURYSTYKI 
 

16. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA ROCZNEGO 

PROGRAMU WSPÓŁPRACY MIASTA IŁAWY Z 

ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ORAZ INNYMI 

POZYTYWNIE  
2 ZA, 3 

WSTRZYMUJĄCE 

POZYTYWNIE 
JEDNOGŁOŚNIE 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 



PODMIOTAMI PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU 

PUBLICZNEGO NA 2020 ROK 

 
W dyskusji wzięli udział: 
-Zastępca Burmistrza Dorota Kamińska wyjaśniał ze w wyniku konsultacji społecznych zgłoszono 6 
uwag do programu – 4  uwzględniono w sposób niefinansowy.  Dwa wnioski uwzględniono i zwiększono 
kwotę „ochrona dóbr kultury” – zwiększono kwotę o 2 tys. i na promocję ochrony zdrowia 1 tys.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta Iławy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam 
Żyliński 

 
Uchwała XV/157/19 stanowi załącznik nr 19  do protokołu 
 
 
Ad. 23. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 20 do protokołu  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Wojciech Szymański zapytał czego dotyczyło spotkanie ws. handlu na ul. Wiejskiej. 
- Zastępca Burmistrza Dorota Kamińska powiedziała, że handlowcy pytali, czy termin obowiązujący w 
uchwale do końca października można zmienić- chodziło głównie o handel jajkami. Mieszkańcy mówią 
ze można byłoby to wydłużyć do całego roku. Można to przemyśleć przy podpisywaniu umowy ze 
spółdzielnią. Wymaga to zmiany uchwały.  
- Radny Ryszard Foryś zapytał o z spotkanie z przedstawicielami  IPB oraz ws. orkiestry dętej. 
- Burmistrz Miasta  Dawid Kopaczewski wyjaśnił, że spotkanie z przedstawicielami miało charakter 
podziękowania za udział miasta w nocnym biegu na 5 km oraz prośbę o  wsparcie w przyszłym roku. 
Spotkanie ws. orkiestry dętej odbyło się w szerszym gronie i dotyczyło współpracy  z tym 
stowarzyszeniem i jego  dalszego funkcjonowania. Wszyscy zadeklarowali chęć pomocy orkiestrze.  
- Radny Dariusz Rozborski zapytał o umowę na usuwanie azbestu z WFOŚ.  
- Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski (Ad Vocem) powiedział, że jeśli chodzi o azbest to jest taka 
procedura, że wymaga podpisania umowy. Miasto chciałoby się pozbyć azbestu jak najszybciej.  
Umowa miała na celu zabezpieczenie środków.  



- Zastępca Burmistrza Dorota Kamińska powiedziała, że spotkanie z p. Świątkowskim dotyczyło 
realizacji jego inwestycji- odbudowę Kormoranu. Inwestor przedstawił wizję poprawy wyglądu 
przyległego terenu. Pomost jest w złym stanie. Wykonawca wszedł na tern robót. Inwestor 
zaproponował partycypację w kosztach modernizacji przyległego terenu do jego inwestycji i pomostu. 
Nadal jest zainteresowany wykupem działki przy ul. Mazurskiej 2. Spotkanie z panem Żendarskim 
dotyczyło gali „Bratnia Dłoń” i kandydatur do tego tytułu.  
- Radny Edward Bojko powiedział, że cieszy go  poziom organizacji Święta Niepodległości. 
- Radny Tomasz Sławiński  zapytał o spotkanie z rodzicami uczniów ze SP nr 4. 
- Zastępca Burmistrza Dorota Kamińska wyjaśniła, że dotyczyło sytuacji w jednej z klas, jeśli chodzi o 
zachowania jednego z uczniów.  

- Radna Anna Pogonowska zapytała o spotkanie z dyrektorami szkół oraz ws. żłobka z p. Obrębskim- 
czy jest już kadra.  
- Zastępca Burmistrza Dorota Kamińska wyjaśniła, że kadra do żłobka jest kompletowana- trwa 
rekrutacja. Wkrótce rozpocznie się nabór dzieci do nowych grup. Dzieci ze żłobka na Kasprowicza 
zostaną przeniesione.  Spotkanie z dyrektorami dotyczyło bieżących problemów i spraw.  
 
Przewodniczący Rady Michał Młotek zaproponował, aby od przyszłej sesji ten punkt zawierał tylko 
informacje o bardzo istotnych dla miasta spotkaniach, aby nie miało to charakteru przepytywania. 
 
Ad. 24. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie- zgodnie z art.24 ust.3-7 z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym). 

Przewodniczący Rady  Michał Młotek  powiedział, że w okresie od ostatniej sesji wpłynęła 2  
interpelacje: radego Dariusza Rozborskiego ws. udostępnienia dokumentacji komisji konkursowej 
powołanej w celu wyłonienia dyr. ICK  oraz Feliksa Rochowicza w. remontów dróg 
Treść interpelacji i zapytań wraz z udzielonymi odpowiedziami zamieszczona jest w Biuletynie 
Informacji Publicznej i na stronie internetowej miasta 

 

Ad. 25. Wnioski mieszkańców Iławy. 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że zgodnie z § 31. ust. 1-4 Regulaminu Rady 

Miejskiej w Iławie w  okresie międzysesyjnym nie  było wniosków od mieszkańców z prośbą o zabranie 

głosu na sesji  

 
Ad. 26. Komunikaty i oświadczenia. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Tomasz Woźniak opowiedział o spotkaniu młodzieżowej rady miasta w ramach okrągłego 
stołu i wypracowanych wnioskach w zakresie Komunikacji. 

Przedstawiciel Młodzieżowej Rady Miasta opowiedział o oczekiwaniach młodzieży dotyczących 
komunikacji miejskiej, skorelowania rozkładu z potrzebami młodzieży i  rozkładem pociągów. Poruszono 
temat biletomatów w autobusach, które znacznie uprościłyby zakup biletów. Pojawił się również temat 
przepełnienia autobusów w godzinach szczytu oraz nowych linii np. ul. Wyszyńskiego, czy nowej linii 
łączącej Lipowy Dwór z Os. Ostródzkim. Rozmawiano również o hulajnogach miejskich czy rowerach. 
Podziękował osobom obecnym podczas obrad za zainteresowanie.  



Przewodniczący MRM Bartosz Bielak zaprosił na mecz siatkówki 11 stycznia, gdzie przeprowadzona 
będzie również aukcja na WOŚP. 
-  Radny Dariusz Paczkowski zaprosił  na 7 grudnia na Iławski Zimowy Rajd Rowerowy po Iławie. 
-Radna Elżbieta Prasek poprosiła o terminy grudniowych sesji i komisji 

Przewodniczący Rady Michał Młotek zaproponował aby sesja odbyła się 20 grudnia o godz.14.00. 

 
- Radna Ewa Jackowska poprosiła członków KRGBiF o pozostanie po sesji w celu umówienia terminu 
spotkania. 
- Radny Andrzej Rykaczewski zapytał, czy w mieście jest ktoś, kto pomaga stowarzyszeniom  pisać 
wnioski o środki zewnętrzne.  
- Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski (Ad Vocem) powiedział, że taką osobą jest Wojciech 
Jankowski  i  kierownik Wydziału Komunikacji Społecznej . Od stycznia będzie trochę inna formuła i być 
może będzie osoba wyznaczona do tego celu.  
-Przewodniczący Rady Michał Młotek poprosił, aby przewodniczących komisji wypracowali 
sprawozdania komisji i plany pracy. Przypomniał o czerwcowym apelu ws. budowy drogi ekspresowej 
na odcinku Nowe Marzy- Iława- Ostróda. W sierpniowej odpowiedzi nie było żadnych konkretnych 
informacji. Teraz dopiero nadeszły informacje z GDDKiA , że rozpoczęto pracę nad studium 
korytarzowym. Z analiz wynika, że istnieje potrzeba przedłużenia tej drogi. Lokalne samorządy zwróciły 
się o udział w konsultacjach i przedstawiły swoje oczekiwani a tej sprawie. Jest w tej sprawie 
prowadzona korespondencja z urzędnikami Komisji Europejskiej.  
 
Ad 27. Zamknięcie obrad XV Sesji. 
 
-Przewodniczący Rady Michał Młotek po wyczerpaniu porządku sesji  o godzinie 14.23 zamknął 
obrady. 
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